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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato  

09.11.22 

 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Rene´ Beck (RB) Søren 

Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Vibeke Hansen (VH), Jens 

Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Hans 

Christian Johansen (HJ), Tina Ingrid Magrethe Bladbjerg (TB) Elevrådsrepræsentanter. 

 

Afbud fra: Suzet Skovby, Klaus Rømer, Kim Degn 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Besøg af vores politikker i 

Børne- 

uddannelsesudvalget 

Tobias Jørgensen 

At vi får en 

orientering om, 

hvad der sker i det 

politiske udvalg, 

samt en 

tilbagemelding på 

budget 2023. Sidst 

men ikke mindst, 

at Tobias er 

orienteret om, 

Fælles 

drøftelse 

Punktet er aflyst pga afbud. 

Tobias kommer i stedet på 

næste bestyrelsesmøde 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

hvad bestyrelsen 

er optaget af. 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

- Elever fra M 

klassen 

• SCV 

- Nye ansættelser 

• Almen skolen 

- Rotter 

- Elevtal 

Elevrådet 

 Orientering Skolebestyrelsen er orienteret 

via kalenderindkaldelsen om 

punkterne. 

 

Tilføjelser: Trafikudvalget har 

fået overleveret arbejde fra det 

gamle trafikudvalg, så der kan 

arbejdes videre på trafikale 

forhold omkring skolen.  

 

M-klassen er åbnet for andre 

nationaliteter end ukrainske.  

 

Der er fravær i SCV, som er svær 

at håndtere. Der vender 

heldigvis flere tilbage fra barsel i 

den kommende tid, og der 

ansættes flyverfunktion. Der 

arbejdes med at vende 

sygefraværet.  

 

Elevråd: 

Skolepatrulje er drøftet på 

elevråd. Elevrådet vil gerne vide 

mere om mulighederne. 

 

FEK har diskuteret muligheder 

for at spare mere strøm mm. 

Vonsild Skole får skiftet alt til 

energisparende lys og 

vandsparende vandhaner.  

 

 

 

 
 

Meddelelsesbogen  At vi får en fælles 

drøftelse af 

meddelelsesbogen, 

Oplæg ved 

MS, derefter 

debat 

Bestyrelsen tilretter 

principsamling, så 

meddelelsesbogen 
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Side 3 

samt får kigget på 

princippet om 

skole - 

hjemsamarbejdet 

implementeres i princip om 

skole/hjem samarbejdet. Suzet 

og Vibeke kommer med forslag 

til princip. 
 

Økonomi At 
skolebestyrelsen er 
orienteret om 
vores økonomi 
2022, samt hvad vi 
vil bruge et evt. 
overskud til. 
 
Endvidere en 
gennemgang af 
budget 2023, med 
særlig fokus på 
bevilling til SCV 

Gennemgang 

af MS, 

derefter 

fælles 

drøftelse. 

Forbrugsprocent lige under 

forventede procentsats, og med 

midler der endnu ikke er lagt ind 

i budgettet, forventes vi at gå ud 

af 2022 med et overskud. Der er 

budgetteret med et overskud, 

da det er forventet, at vi ikke 

bruger af sidste års overskud i 

dette budgetår efter aftale med 

forvaltningen. 

Evt. overskud ud over det 

aftalte, vil vi bruge til at 

investere i læringsmiljø 

indendørs. Personalet inddrages 

i denne proces.  

 

Budget 2023 er gennemgået.  

Ekstra bevilling i SFO følges nøje, 

før vi træffer beslutning om evt. 

ansættelser. 

Ekstra bevilling til SCV udmøntes 

i flyverfunktion, der skal 

imødekomme en mere 

forudsigelig vikardækning. 

 SCV 
- Indehold på 

hjemmeside 
- Besøg 

arbejdstilsynet 
- Opfølgning på 

møde med LEV 

At bestyrelsen er 
orienteret  

Oplæg ved 
afdelingsleder 
for SCV og 
PN, der efter 
fælles 
drøftelse 

Hjemmesiden skal opdateres 

med input fra personalet, så 

forældre til nye elever og 

studerende kan læse, hvad der 

arbejdes med på SCV. 

 

Der har været uanmeldt besøg 

fra Arbejdstilsynet. Derefter har 

der været et samarbejde med 

Arbejdstilsynet om at fokusere 

på de forhold, der gør 

arbejdsmiljøet på SCV bedre. 
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Side 4 

Evt. Julefrokost for bestyrelsen   Ved næste møde vil der være en 

juleanretning og en mindre 

dagsorden. 

 

 

 

 


